
   

 

INTERVJU Z UPORABNICO JAVNEGA POTNIŠKEGA PROMETA – občina Bled 

Sem Tatjana Šlibar, upokojenka z  Bleda. Sem dolgoletna uporabnica avtobusov. Za sabo imam kar 

nekaj dogodivščin. Večinoma se vozim na relaciji Bled-Lesce/Radovljica-Gozd Martuljek/Kranjska Gora. 

Zgornjesavska dolina mi je zelo pri srcu, saj sem tukaj včasih živela. Še vedno sem redno zahajam na 

izlete. Čeprav je vožnja malo daljša, ker je potrebno prestopiti v Lescah ali Radovljici in avtobus ustavi 

na vsakem postajališču, se z avtobusi rada vozim. Tudi šoferji so zelo prijazni, vedno mi priskočijo na 

pomoč, če na primer narobe obrnem kartico. 

Pri svojih 21. letih sem naredila vozniški izpit in oče mi je podaril avto, ki sem ga vozila samo 10 let. 

Zaradi spleta nesrečnih okoliščin sem ostala brez avtomobila in praktično od 30. leta naprej se že 

poslužujem javnega prevoza, v 99 % avtobusa, vlak uporabljam zelo redko. Nič me ne moti, če je vožnja 

nekoliko daljša.  

Praktično vse opravke na Bledu opravim s kolesom: grem v trgovino, na pošto in na pokopališče … 

Za vožnjo z avtobusom želim prepričati tudi prijateljice. Skupaj bomo šle na izlet v Zgornjesavsko dolino 

in to z avtobusom. Sem jim že naročila, da morajo avtomobile pustiti doma. Tako bodo videle, kako 

enostavna in brezskrbna je vožnja, in še celo brezplačna! Upokojenska vozovnica mi je že veliko 

odslužila. 

Manjka mi direktna povezava med Bledom in Kranjsko Goro. V sezoni je samo enkrat na dan. Od junija 

do septembra bi lahko vozil večkrat, zgodaj zjutraj, dopoldne in zgodaj popoldne, vračal bi se pozno 

popoldne in zvečer. Tako bi lahko turisti in tudi domačini naredili krajšo planinsko turo. Če bi se 

avtobusi med seboj čakali in bi bile vožnje povsem usklajene, tudi prestopanje v Radovljici ali v Lescah 

ne bi bil problem. Včasih so se šoferji med seboj čakali, danes se ne več. Ne vem, ali je razlog v tem, da 

je vse elektronsko vodeno in ne smejo stati? 

Kljub temu, da je na cestah vedno več avtomobilov, je na Bledu lepo poskrbljeno za varnost pešcev in 

kolesarjev (pločniki in kolesarske poti). Zavedam se, da delam dobro za okolje ker nimam svojega 

avtomobila. Tudi prijateljice ves čas opominjam, naj se z avto vozijo vsaj skupaj, v sopotništvu, ne pa 

vsak posebej.  

 


